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Upplevelseförvaltningen 
Klara Haglund  
Klara.haglund@enkoping.se 

Upplevelsenämnden 

Medborgarförslag – Förbättringar av Idrottshallen 
Örsundsbro 

Förslag till beslut 
Upplevelsenämnden anser medborgarförslaget besvarat. 

Beskrivning av ärendet 
Den 27 oktober 2022 inkom ett medborgarförslag om att göra förbättringar i 
Idrottshallen i Örsundsbro. Förslagsskrivaren menar på att det finns hål i väggar, 
gamla madrasser och redskap, att läktaren är dålig och att omklädningsrummen är 
ofräscha. Förslagsskrivare hänvisar också till att asfaltsytan utanför Idrottshallen 
har stora hål och behöver åtgärdas. 

Upplevelseförvaltningens bedömning 
Upplevelseförvaltningen arbetar aktivt för att kommunens idrottslokaler skall vara 
attraktiva och upplevas rena och tillgänliga. Förvaltningen genomför regelbundet 
ronderingar för att säkerställa att idrottslokaler och dess utrustning är i bra skick. 

Förvaltningen har tillsammans med Örsundsbro IF haft en genomgång av lokalen 
där man noterat och åtgärdat de fel och brister som upptäckts. Förvaltningen har 
också haft en dialog angående lokalvården i idrottshallen.  

Förvaltningen är också medveten om att asfaltsytan utanför idrottshallen behöver 
åtgärder och har haft en dialog med samhällsbyggnadsförvaltningen om detta. 
Åtgärderna behöver dock vänta då ytan kommer att nyttjas vid byggnation av den 
nya Örsundsbroskolan.  

 
 
Jonas Nyström 
förvaltningschef 
Enköpings kommun 

 
 
Christopher Hoerschelmann 
verksamhetschef 
Enköpings kommun 

 
Kopia till: 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 
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Eva Jansson

Från: noreply@sitevision.enkoping.se
Skickat: den 27 januari 2022 07:41
Till: KommunledningsfÃ¶rvaltningen
Ämne: Inskickat formulär

För‐ och efternamn 
 

 
Folkbokföringsadress 

 
 
Postnummer 

 
 
Postadress 

 
 
Telefonnummer 

 
 
E‐postadress 
l  
 
Förslag 
Förbättring av idrottshallen 
 
Motivering 
Just nu är hallen väldigt skabbig. Det finns hål i väggarna, gamla madrasser och redskap, dålig läktare och ofräscha 
omklädningsrum mm. 
Om hallen skulle fräschas till så skulle de bli en trevligare miljö för alla som vistas där, både om du spelar eller om du är 
supporter. Det man skulle kunna göra är att antingen rusta upp hallen rejält, eller till och med riva den och bygga en ny. 
Hallen används väldigt ofta och mycket av människor i alla åldrar. Örsundsbro IF växer rejält och nivån på idrotten blir allt högre 
och högre. 
De minsta medlemmarna i föreningen kommer växa upp med att spela i hallen, och för att de ska trivas och må bra så kan det 
behövas en renovering. 
 
En annan grej som är i behov av att fixas vid idrottshallen (egentligen i hela Örsundsbro) är parkeringen. Det är stora hål i 
asfalten överallt som man kör ner i med bilen, vilket kan resultera att man får punka eller att bilen skrapas emot. När de regnar 
och hålen fylls med vatten så se man inte att de är ett hål just där, och då kan man ramla och göra illa sig. 
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Sammanträdesdatum  
2022-11-28  

Kommunfullmäktige 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 164 Ärendenummer KF2022/41 

Medborgarförslag - Förbättring av idrottshallen 
Örsundsbro 

Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslag överlämnas till upplevelsenämnden för beredning och beslut. 
Kommunfullmäktige ska informeras om beslutet.  

Sammanfattning 
Ett medborgarförslag om förbättring av idrottshallen Örsundsbro har inkommit.  

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag, 2022-10-27 

__________ 
 
Beslutet skickas till: 
Upplevelsenämnden, för åtgärd 
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